

15 January 2024

15 يناير 2024

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

**Postponement of publishing the Initial
Results for the period ended 31 December
2023**

**تأجيل نشر النتائج الأولية للفترة المنتهية
في 31 ديسمبر 2023**

Muscat Insurance Company SAOG ('MIC') would like to inform the shareholders that MIC has adopted IFRS 17 as a replacement of IFRS 4, following the changes in IFRSs and regulations from Capital Market Authority ('CMA').

تود شركة مسقط للتأمين ش.م.ع. إبلاغ مساهميها الأفاضل بأن شركة مسقط للتأمين قد اعتمدت المعيار الدولي لإعداد التقارير المالية رقم 17 (IFRS17) كبديل للمعيار الدولي لإعداد التقارير المالية رقم 4 (IFRS4)، وذلك في أعقاب التغييرات في المعايير الدولية لإعداد التقارير المالية واللوائح الصادرة عن الهيئة العامة لسوق المال.

Considering the involvement of independent actuary review which required additional time and implementation challenges of IFRS 17, the initial results for the year ended 31 December 2023 will be postponed as per the extension granted by CMA.

بالنظر إلى مشاركة المراجعة الاكتوارية المستقلة التي تطلبت وقتاً إضافياً وتحديات تنفيذ المعيار الدولي لإعداد التقارير المالية رقم 17، سيتم تأجيل النتائج الأولية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 وفقاً للتمديد الممنوح من قبل الهيئة العامة لسوق المال.

Accordingly, the Company will be submitting the financial statements as per IFRS 17 for the year ended 31 December 2023 before 28th February 2024.

وبناءً عليه، ستقوم الشركة بتقديم القوائم المالية وفقاً للمعيار الدولي لإعداد التقارير المالية رقم 17 (IFRS17) للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2023 قبل تاريخ 28 فبراير 2024.

**For and on Behalf of
Muscat Insurance Company SAOG**

**بالنيابة عن /
شركة مسقط للتأمين ش.م.ع.**

Alcena

